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GYMNASIENÄMNDEN I ÖREBRO 

LEDAMOTSINITIATIV  
ÖKA NÖJDHETEN FÖR SKOLMATEN HOS ELEVERNA 
När endast 33% av eleverna inom gymnasieskolan är nöjda med skolmaten tycker 
Liberalerna att vi behöver ta reda på varför det är så och vad vi kan göra för att höja 
nöjdheten. 

Det finns en rad goda argument för den skolmat som idag serveras vid våra gymnasieskolor. 
Det är ofta ett rikt utbud, inte minst av vegetabilier, och det finns ofta inte mindre än tre rätter 
att välja på. Ändå är en stor del av ungdomarna inte nöjda. Utan mat i magen presterar 
eleverna sämre och har de elever som ratar skolmaten ätit kan studiebidraget ha hamnat hos 
någon snabbmatskedja till exempel. Detta tycker Liberalerna är problematiskt och vi vill se 
om vi kan göra bättre.  

För Liberalerna är skolmatens primära syfte är att se till att våra ungdomar ska orka med hela 
skoldagen. Sekundärt vill vi träna dem att äta nya rätter och att de förstår hur maten påverkar 
miljön. Vi ser gärna dessutom att eleverna utökar sina matpreferenser. Med 33% nöjda elever 
ser vi ut att lyckas dåligt med alla dessa mål. 

Vad det låga nöjdhetsvärdet beror på vet vi inte och vi vill gärna få kunskap om det så beslut 
kan tas som gör merparten av eleverna nöjda med den skolmat vi tillagar och serverar. 

Vi vill därför ge förvaltningen i uppdrag: 

– Att undersöka hur många elever det är som väljer annan mat än skolmat och hur ofta. 

– Att undersöka varför nöjdheten är så låg. 

– Att återkomma till nämnden med en rapport samt föreslå åtgärder som gör att nöjdheten 
ska öka. 

– Att under vårterminen följa upp med en undersökning om nöjdheten har ökat. 
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